



Packaging & transport

Emballage: 1 ordinateur/pièce

Expédition: 45-jours après le dépôt. Mer, air, Express est acceptable.

Nos services

Conception de client: acceptable

Matériel changeant: couleur, forme, structure: acceptable

Inspection générale de l'installation pour l'emballage

Inspection de tierce partie: acceptable

Informations sur la société

Masine Christmas art Shenzhen Co., Ltd. Cinq ans de membres fournisseurs d'or alibaba,

L'usine d'arbre de Noël est située dans la province de Guangdong Lufeng shi jie. Il est le seul centre de fabrication de produits de Noël dans la province du Guangdong.

Nous sommes un fabricant professionnel avec plus de 20 années d'expérience de production dans ce domaine; Nous sommes flexibles dans n'importe quel produit fait sur commande parce que nous avons notre propre ligne de production et capacité de fabriquer des moules. Notre usine a plus de 300 ensembles de formes d'art de Noël.

Notre vision est «la meilleure qualité, les prix concessions, le meilleur service!»

ABOUT US



Sen Masine Christmas Arts (Shenzhen) Co., Ltd.

is a professional manufacturer of Christmas balls and Christmas trees of choice for some of the top names in retail and merchandising since 1996. We are capable of supplying different styles of products and doing OEM or customization which with high quality and competitive price. Meanwhile, we're BSCI & SEDEX certified manufacturer and committed to using safe and environmental materials for all our products.



OUR ADVANTAGES

Sen Masine Christmas Arts (Shenzhen) Co., Ltd

is a China based manufacturer who is specializing in production of Christmas ball and Christmas tree since 1996. We're committing to supplying good quality products with competitive prices for customers, which also win us good reputation from the oversea markets.

Company's Advantages:

1. We are BSCI and SEDEX certified manufacturer. More certificates including ISO, ROHS, REACH, CE, EN71 are available.
2. With more than 20 years manufacturer experience and 10 years export experience
3. We are supplier of retail giants and famous brands such as TESCO, ALDI, QVC, CTS, BBB, KMART COCA-COLA etc.
4. We can produce 100,000 pcs Christmas balls and 1,000 Christmas trees per day.
5. Experienced inspector team to ensure your goods will be produced with high quality. 3rd party inspection is acceptable.
6. Good pre-sales and after-sales service to answer your questions within 24 hours.
7. We've cooperative and harmonious relations with all our suppliers.
8. We can take large order and urgent order to priority.



CERTIFICATE

QUALITY ASSURANCE SECURITY TRUST



Pourquoi nous choisir?

- 1, plus de 20 ans d'expérience dans la production et plus de 10 ans d'expérience d'exportation.
2. technologie unique et professionnelle pour répondre à toutes vos exigences.
3. qualité, prix concurrentiels, réputation dans les marchés d'outre-mer.
4. nos produits en ligne avec l'Europe, les Etats-Unis certificat (ce, RoHS, EN71, etc.)
5. nous sommes un fournisseur de BSCI & SEDEX certification.
6. panne du client:

Orientation de la coopération

Usine d'arbre de Noël, Santa pre-éclairé fournisseur

Contactez-nous

Bienvenue sur notre site Web pour plus d'informations sur les produits:

<http://www.szsenhy.en.alibaba.com/ProductList.html>

ou contactez ma réponse!

Usine d'arbre de Noël, Santa pre-éclairé fournisseur

Skype: Ritasenhy

Trademanager: cn1001806285

Tél: 86-755-2854-2527-211

Fax: 86-755-28542133

Foules: + 86-15817218046

D2-construction industrielle ajouter: 2ème bâtiment, Buji Road, Shenzhen, Guangdong, Chine